
Senad Šepić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „Što Vijeće ministara BiH, u suradnji s entitetskim vladama, radi na razvoju i 

očuvanju postojećih linija u putničkom željezničkom prometu u BiH? 

2. Kakav je status i što se planira raditi s Unskom prugom u projektima razvoja 

željezničkog prometa u BiH?“ 
 


